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Klepredactie te bereiken via  

E-mail adres Klepredactie: 

mailklep@planet.nl 

Bankrek.nr. NL10RBRB069.53.03.031 

 
REDACTIE 

Han Blok              Tel.: 542580 

Jan Herckenrath Tel.: 541395 

Henny de Wildt              Tel.: 542366 

Toos Kistemaker Tel.: 542285 

 
VOORZITTER 
Han Blok  Tel.: 542580 

 

OVERIGE MEDEWERKERS 

Adrie Wiegers             Tel.: 541620 

Annie Vleming             Tel.: 541735 

Leida Bernts             Tel.: 542167 

Elly Basten             Tel.: 541914 

Henk Fleuren             Tel : 541505 

Math Ahout             Tel : 542167 

Edward Paymans         Tel : 540505  

Marian Groenen           Tel : 541638 
 
CONTACTPERSOON BEDRIJVEN 
ADVERTEERDERS 
Leida Bernts                 Tel. 542167 

BEZORGER VAN DE KLEP 
Rinie Verwaayen Tel.: 542153 

 

 

 

Wat is de Klep? 

 

De Klep is een blad van en voor inwoners van 

Horssen. De redactie heeft zich tot doel gesteld 

een goed leefklimaat in Horssen te bevorderen 

door: te informeren, kritiseren, publiceren en 

amuseren. De Klep verschijnt tweewekelijks en 

wordt gratis aan huis bezorgd. 

Abonnementsgeld wordt niet in rekening 

gebracht. Ter bestrijding van de kosten wordt er 

jaarlijks een acceptgirokaart gezonden, 

waarmee een bijdrage kan worden gegeven 

naar eigen goeddunken. 

Verdere inkomsten komen uit advertenties.  

Een hele pagina adverteren kost   € 18,50 

Een halve pagina adverteren kost €   9,50 

Het verschuldigde bedrag wordt door  

Leida Bernts geïnd. 

Kleppertjes zijn kosteloos. 

 

 

TE PUBLICEREN STUKKEN KUNNEN WORDEN AANGELEVERD OF GEDEPONEERD IN 

ONZE BRIEVENBUS: Kerkpad 9b  

OF VIA E-MAIL OP: mailklep@planet.nl 

Kopij voor de volgende Klep gaarne inleveren uiterlijk: 

Maandag 20 april 2020 vóór 18.00 uur voor de Klep van 22 april 2020 

Maandag 4 mei 2020 vóór 18.00 uur voor de Klep van 6 mei 2020 

 

DOKTERSDIENSTEN 

Huisartsendienst Nijmegen en omstreken  Huisartsenpraktijk Gerrits 

Tel.: 0900-8880                Tel.: 0487-541390 

 € 0,10 per minuut 

Thuiszorg: Buurtzorg West Maas en Waal  06-22920031 

(24 uur per dag bereikbaar) 

 

OVERIG DRUKWERK 
Dorpskrant De Klep verzorgt ook al uw drukwerk. Heeft u vragen over de aanwezige mogelijkheden, 

informeer dan bij Hans Bernts. 

U krijgt dan een vrijblijvende prijsopgave. Telefoonnummer: 06-23466896 

  

mailto:mailklep@planet.nl
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Stichting 4 mei comité Horssen   

Afgelasting publieke deelname  

aan de dodenherdenking en 

de festiviteiten rond de viering  

van 75 jaar bevrijding Horssen, 

 

 

 

De landelijke maatregelen, uitgevaardigd vanwege de coronacrisis, verbieden 

tot 1 juni alle bijeenkomsten en festiviteiten. Hieraan gehoor gevend en in het 

belang van iedereen zijn we genoodzaakt bovengenoemde activiteiten af te 

gelasten.  

Wat overblijft is wellicht het halfstok hangen van de vlag, het leggen van 

bloemen en het neerzetten van de krans op 4 mei. Op 5 mei zal dan de vlag 

worden gehesen. Dit zal uitgevoerd worden door het 4-mei comité en helaas 

zonder publiek. (zie volgende Klep) 

Voor deze dagen hadden we andere plannen; gelukkig dat we vroegtijdig van 

het niet doorgaan hiervan op de hoogte zijn gesteld. We danken dan ook alle 

personen en verenigingen, die hun medewerking aan de uitgebreidere vieringen 

reeds hadden toegezegd; met name de muziekkapel, het gemengd koor, 

zangkoor Continue, de kookclub, de protestantse kerk en het dorpshuis. 

We hopen op een nieuwe kans en dezelfde medewerking. 

We wachten af; blijf gezond. 

 

Het 4-mei-comité bestaat uit de navolgende  personen:  

Lucas Korenromp, Jan Herckenrath, Marinus van Dam, Jan van der Horst, Werner 

Campman. 
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    Horssen   
    Activiteiten- en Festiviteiten  
    Kalender 2020 

 

      April 

11 Ophalen oud papier 

22 Volgende Klep 
kopij inleveren vóór 20 april 18.00 uur 

 

Mei 

9  Ophalen oud papier 

 

 

De redactie van de Klep wenst u allen fijne 

paasdagen in goede 

gezondheid. 
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Informatie Dorpslijst Horssen  
Normaal schrijf ik namens Dorpslijst 
Horssen 2 pagina’s in de Klep maar deze 
keer wil ik wat extra informatie geven zodat 
ons dorpsblad, ondanks alle afgelastingen 
van evenementen, toch nog enige vulling heeft. 

 
Corona en politiek. 
Vorige keer schreef ik al over de Coronacrisis, niet wetende wat de 
ontwikkelingen zouden zijn. Voorlopig ziet het ernaar uit dat de huidige 
maatregelen worden gehandhaafd. Ik wil iedereen op het hart drukken 
zich te houden aan de regels die de overheid voorschrijft en probeer, 
als het even kan, de plaatselijke en regionale ondernemers te steunen. 
 

Raadsvergadering  
Vorige week donderdag was er een raadsvergadering gepland. Om dat 
het land, de provincie en gemeente wel bestuurd dienen te worden, 
mogen dit soort vergaderingen wel doorgaan. Om de verspreiding van 
het Coronavirus zoveel mogelijk tegen te gaan, werden de fracties 
gevraagd om met slechts 1 afgevaardigde aanwezig te zijn. Om aan het 
minimaal aantal benodigde raadsleden te hebben om rechtsgeldige 
besluiten te kunnen nemen (het zogenaamde quorum), mocht 
Kernachtig Druten (de grootste partij) 2 leden afvaardigen. Tijdens de 
raadsvergadering zat iedereen keurig 1,5 meter uit elkaar en werd de 
microfoon bij het spreekgestoelte telkens ontsmet met alcohol. Ook was 
er geen publiek of pers aanwezig.  De raadsagenda was al niet erg vol 
en het enige debatstuk werd doorgeschoven naar de volgende 
vergadering. Er bleef behalve een aantal hamerstukken, een drietal 
noemenswaardige agendapunten over. Ik zal ze hierna bespreken. 
 

Motie “Vervolgproces op ambtelijke fusie” 
Vorige edities van de Klep schreef ik al over een mogelijke bestuurlijke 
fusie tussen Druten en Wijchen, als een vervolgstap op de ambtelijke 
fusie van 2 jaar geleden. 
Omdat er al veel over gesproken is in de media, maar er eigenlijk 
formeel nog geen stappen zijn gezet, hebben de Dorpslijsten, 
Kernachtig Druten en het CDA een motie ingediend omdat zij vinden 
dat de discussie op basis van inhoudelijke argumenten gevoerd moet 
worden gevoerd en niet via de pers.  
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Er is op dit moment echter onvoldoende informatie voorhanden over de 
voor- en nadelen van een bestuurlijke fusie voor onze inwoners. 
De wet Algemene Regels Herindeling schrijft voor dat er draagvlak 
onder inwoners moet worden aangetoond en dus vragen de partijen het 
college om voor eind april: 
1. Een duidelijke en heldere uiteenzetting te geven van wat het college 
ziet als de voor- en nadelen van een bestuurlijke fusie, waarbij vooral 
gekeken wordt naar de belangen van de inwoners en de 
maatschappelijke organisaties van Druten en Wijchen. 
2. Aan te geven welke mogelijkheden er zijn voor een draagvlakmeting 
en hoe dit wordt gemeten. 
3. Mogelijke toekomstscenario’s (inclusief tijdspad) voor een 
bestuurlijke fusie met Wijchen aan te geven en deze tevens voor te 
leggen aan de gemeenteraad van Wijchen. 
 
Sociaal Maas en Waal wil ook een draagvlakmeting bij bedrijven en 
instellingen en Welzijn Druten pleitte voor een referendum.  
De motie werd door alle partijen gesteund. 
 

Afscheid Michel Lepoutre en benoeming Willy Brink 
Op 24 maart heeft Michel Lepoutre afscheid genomen van het 
wethouderschap. Na 4 jaar 
raadslidmaatschap namens Dorpslijst 
Druten, was hij 14 jaar wethouder; 
eerst namens Dorpslijst Druten, later 
namens Kernachtig Druten. Helaas 
moest ook zijn afscheidsreceptie 
worden uitgesteld. Namens Dorpslijst 
Horssen wil ik Michel langs deze weg 
alvast bedanken voor zijn prima 
financieel beleid, waarbij hij altijd 
aandacht had voor de kleine kernen, 
zijn persoonlijke aandacht en 
betrokkenheid. 
 
Willy Brink (D 66) uit Wijchen werd 
door Kernachtig Druten voorgedragen 
als nieuwe wethouder. Hij is geen onbekende in Druten, want hij nam 
de eerste helft van 2019 ook al de taken van Michel Lepoutre over, die 
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toen met ziekteverlof was. Dit tot tevredenheid van de gehele raad. Alle 
aanwezigen stemden dan ook in met zijn voordracht.  
 

Motie Islamitisch begraven op algemene begraafplaats 
Welzijn Druten en Sociaal Maas en Waal dienden een motie in om op 
de Algemene begraafplaats het begraven van mensen met een 
Islamitisch geloof mogelijk te maken. Nu kent de gemeentelijke 
begraafplaats maximaal een 30-jarig grafrecht, met de mogelijkheid om 
telkens met 10 jaar te verlengen. De kosten voor een 30 jaar grafrecht 
zijn zo’n 1500 Euro. Het Islamitisch geloof schrijft voor dat overledenen 
voor altijd met rust moeten worden gelaten; eeuwig durend grafrecht 
dus. Er zijn in Nederland maar enkele Islamitische begraafplaatsen met 
eeuwig durend grafrecht. De kosten hiervoor bedragen gemiddeld 5000 
Euro en kunnen oplopen tot meer dan 8000 Euro. Mede vanwege de 
kosten worden veel overledenen gerepatrieerd naar Turkije of Marokko 
omdat het eeuwig grafrecht gegarandeerd is en bovendien een stuk 
goedkoper. Doordat vanwege de Coronacrisis de grenzen geheel of 
gedeeltelijk gesloten zijn, is repatriëring niet mogelijk of alleen via 
vrachtvervoer. De nabestaanden mogen dan niet mee en kunnen dus 
niet aanwezig zijn bij de begrafenis.  
Omdat het college de motie ontraadde en islamitische inwoners 
doorverwijst naar begraafplaatsen in Tiel of Nijmegen en het dus snel 
duidelijk dat er onvoldoende draagvlak zou zijn, heb ik namens 
Dorpslijst Horssen nog een oproep gedaan enige empathie te tonen. Je 
eigen man, vrouw of kinderen op transport zetten en niet aanwezig 
kunnen zijn bij de begrafenis is toch verschrikkelijk? Door je eigen 
gemeente doorverwezen worden naar Nijmegen of Tiel omdat het 
begraafplaatsreglement niet in eeuwig grafrecht voorziet, dan stel je je 
als gemeente wel heel erg afstandelijk op, zeker ten tijde van een 
dergelijke crisis. . 
Echter volgens de Beheersverordening van de algemene begraafplaats 
kan het college in bijzondere gevallen in afwijking van het reglement 
beslissen. Ik heb daarom voorgesteld om ten tijde van de Corona-
maatregelen, bij schrijnende gevallen, enig inlevingsvermogen te tonen 
en zich niet te verschuilen achter de regelgeving. Het zijn op dit 
moment een bijzondere tijd, die om bijzondere beslissingen vraagt.  
Dus bekijk ten tijde van de Coronacrisis of er sprake is van een 
schrijnend geval en bepaal of je een uitzondering moet maken.  
Hoewel de burgemeester even de overweging maakte om dit binnen 
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het college te overleggen, gaf de meerderheid van de raad aan, al bij 
voorbaat tegen mijn voorstel te zijn. 
Een dag na de raadsvergadering is een Turkse jongen van 17 jaar 
verongelukt. Hij zal in Turkije begraven worden, zonder dat zijn directe 
familie daarbij aanwezig mag zijn. 
 

Aankoop huis Rijdt 63 
De gemeente Druten heeft het huis aan de Rijdt 63 aangekocht. 
Het betreft hier het pand recht tegenover het Dorpshuis De Horst. 
Het huis is aangekocht om in de toekomst parkeerruimte te realiseren 
voor bezoekers van het dorpshuis. Hierdoor kan er ook echt iets 
gedaan kan worden aan de huidige parkeerproblematiek. Omdat dit een 
belangrijk speerpunt van Dorpslijst Horssen, zijn we blij met de 
aankoop. Het betekent wel dat een deel van het begrootte bedrag voor 
de aanpak van de parkeerproblematiek en de realisatie van een 
dorpsplein aan de aankoop besteed zal worden. 
 

Ondermijning 
Op 9 maart j.l. was er in het kasteel in Wijchen een bijeenkomst voor 
raadsleden over ondermijnende criminaliteit.  
Maar wat is dat nou eigenlijk? De exacte definitie is moeilijk in één zin 
samen te vatten, maar grofweg betekent het de vermenging van de 
onderwereld en de bovenwereld, de sluipende bedreiging van de 
integriteit van het openbaar bestuur, overheidsambtenaren en 
bedrijfsleven, bedreigde bestuurders en ambtenaren, 
afpersingspraktijken, criminele activiteiten in buurten en woonwijken of 
het ontstaan van ‘vrijplaatsen’ (plaatsen waar criminelen ongestoord 
hun gang kunnen gaan). 
Het is een maatschappelijk probleem. Praktijkvoorbeelden zijn er te 
over: de buurman die wiet verbouwt op zijn zolder waardoor brand kan 
ontstaan, de bedreiging van de burgemeester, of de dumpingen van 
drugsafval in wijken. Ondermijnende criminaliteit raakt ons allemaal. 
Tijdens deze bijeenkomst werden tal van voorbeelden gegeven die we 
allemaal wel uit het nieuws kennen, maar waarvan we ons nauwelijks 
bewust zijn dat ze dagelijks om ons heen gebeuren. Zelf heb ik de 
workshop ondermijning in het buitengebied bijgewoond. Deze ging met 
name over drugsgerelateerde criminaliteit zoals hennepteelt.  
De illegale teelt van hennep is omvangrijk. Jaarlijks worden er om en 
nabij 6.000 kwekerijen ontdekt. Hennepteelt en ook de productie van 
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synthetische drugs zorgen in woonwijken voor overlast zoals: 
brandgevaar, wateroverlast, stank, en schade aan woningen. De 
georganiseerde criminaliteit is vaak bij de hennepteelt en de productie 
van synthetische drugs betrokken. In de organisatie van de hennepteelt 
worden vier verschillende varianten onderscheiden: 

1. Zelfstandige telers die voor eigen rekening en risico werken en in hun 
eigen woning zo'n honderd tot duizend planten kweken. 

2. Grootschalig opererende zelfstandige telers die in (gehuurde) 
bedrijfspanden kwekerijen met duizend planten of meer hebben. 

3. Exploitanten die vijf tot tien plantages in woningen van anderen 
hebben. 

4. Criminele samenwerkingsverbanden die op grote schaal 
hennepproducten inkopen, verwerken en verhandelen.  

Vooral het buitengebied is een aantrekkelijke omgeving voor de 
drugscriminaliteit. Veel onopvallende leegstaande schuren en weinig 
vreemde ogen.  
Op de informatieavond werd zelfs een brief getoond die verspreid was 
onder bewoners van het buitengebied. De brief was afkomstig van een 
organisatie die schreef dat men voor een klant op zoek was naar 
ruimten voor hennepteelt. De brief bevatte zelfs een tabel met de 
aangeboden huurafdracht per m2, een telefoonnummer en emailadres.  
Agrariërs die in financiële problemen zitten en net een gesprek hebben 
gehad met de bank, worden nog dezelfde week benaderd door een 
keurige persoon die hen een oplossing kan aanbieden. 
Ook blijkt dat er de laatste tijd een stuk minder afvaldumpingen van de 
synthetische drugsproductie. Het is bekend dat boeren onder druk 
worden gezet om lozingen van het drugafval in hun gierkelder toe te 
staan. Later wordt dit met de mest uitgereden en komt het in de 
voedselketen terecht. 
Een andere truc om van de chemicaliën af te komen is het rondrijden 
met een “lekkend” vat van 1000 l in een busje of op een aanhanger.  

Eenieder, die naar aanleiding van de aantrekkelijke vergoedingen, 
overweegt om met de aanbieders in zee te gaan, is gewaarschuwd: “Je 
kunt maar één keer nee zeggen”. Want heb je eenmaal “ja” gezegd, 
dan laat men je niet meer met rust en houdt de ellende niet meer op. 

Gérard de Wildt (06-36258297 of g.dewildt15a@gmail.com ) 

mailto:g.dewildt15a@gmail.com
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Pannekoeksestraat 4 

6631 AC Horssen 

Tel: 0487-542607 

Mobiel: 06-51840583 

www.firmabasten-horssen.nl 

info@firmabasten-horssen.nl 
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Computerservice Royal ICT 
Voor zakelijk en particulier, komt bij u op het bedrijf of bij u 
thuis. Wij rekenen geen voorrijkosten! 
 

Computer of internet problemen? Laptop 
langzaam of start niet? Bent u goed beveiligd?  
Tevens levering van nieuw en gebruikte 
computers of laptops. 
 
Voor alle storingen in en om uw computer kunt u 

terecht bij Royal ICT Services Wamel. 
U kunt vrijblijvend contact opnemen over iedere gewenste vraag 
op computergebied. 
 

Roy Koolhout |-| 0615174354  |-| www.royalict.nl |-| 
www.facebook.nl/royalict 
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Geachte inwoners van Horssen, 

 

Bent U ook zo blij met de nieuwe verkeerssituatie op de vernieuwde 

Scharenburg ? 

Als automobilist ben ik heel erg tevreden. Mooi asfalt en een handige 

voorsorteerstrook naar de AH. Alleen denk ik dat de inwoners van de 

Schipleisingel een andere mening toegedaan zijn. Om bij de Gall en Gall te 

komen moeten alle auto’s die uit het zuiden komen, bij hun over de weg. 

Deze weg is daar echt niet op ingericht. Het wegrijden gaat wel weer super. 

Als fietser moet ik helaas constateren dat er aan mij, zoals het lijkt, helemaal 

niet gedacht is. Wanneer ik vanaf Druten naar het zuiden wil, word ik iedere 

keer verrast. De door de ontwerper bedachte oversteek op de rotonde wil 

maar niet in mijn systeem komen en dus eindig ik iedere keer op de 

parkeerplaats van de AH. Vervolgens moet ik me hier langs de automobilisten 

en het winkelpubliek begeven om dan naar een voetpad voor de Gall en Gall 

langs (met een onmogelijk fietshekje) te gaan. Daarna kies ik nu maar de 

Schipleisingel, omdat het fietspad verder naar Horssen bij de gehele 

opknapbeurt vergeten is. 

Ik heb hierover in een brief aan de gemeente mijn beklag gedaan. Als 

antwoord krijg ik, dat er heel veel specialisten naar gekeken hebben en dat er 

geen andere klachten gemeld zijn. Over het niet meenemen van een 

verbetering van het fietspad krijg ik als antwoord: “Op wat wortelopdruk na is 

de onderhoudssituatie nog niet zodanig dat de fietspaden al in de 

onderhoudsplanning zijn opgenomen voor groot onderhoud of vervanging.” 

Ik weet dat het mede namens de inwoners uit Horssen een aantal jaren 

geleden gelukt is om het fietspad bij de bushalte bij de Schutlakenstraat 

aangepast te krijgen. Dus; met voldoende klagers krijgen we wel wat voor 

elkaar. Mocht U het met mij eens zijn, stuur dan een kort mailtje naar 

mailklep@planet.nl. Jan Gerits 
 

mailto:mailklep@planet.nl
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Rollen omgedraaid bij 

Van Elk financieel advies 
Zelfstandig adviseur RegioBank 

 

 

Meer dan 31 jaar was Hans van Elk zelfstandig adviseur van RegioBank. 

Gedurende de laatste zes jaar was Sjoerd van der Hagt zijn medewerker. 

 

Met ingang van 1 maart 2020 zijn de rollen omgedraaid. Sjoerd wordt de 

zelfstandig adviseur en Hans zijn medewerker. 

 

Sjoerd heeft al meer dan tien jaar ervaring met RegioBank producten. Hans 

vervangt hem tijdens afwezigheid en blijft zich bezighouden met financiële 

adviezen en hypotheken. 

 

We zijn ook blij dat het kantoor met RegioBank-producten in Horssen 

gehandhaafd blijft. 

 

Bij Van Elk financieel advies kunt u terecht voor bankzaken, financiële 

adviezen , kredieten en hypotheken en tevens voor verzekeringsproducten, 

waarin Sjoerd al een jarenlange ervaring heeft. 

 

Kantoor aan de Burgemeester van Elkstraat 25 te Horssen is bereikbaar 

onder een nieuw telefoonnummer: 

0487 – 541516 

info@vanelkadvies.nl 

 

 

mailto:info@vanelkadvies.nl
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     Seniorenvereniging Horssen      
 

Het is een stille en hier en daar wel saaie tweede helft van de maand 
maart geworden. De vooruitzichten voor april zullen wat 
verenigingsleven betreft niet veel beter zijn. 
Onze Paasbrunch is uitgesteld. Na de openstelling van het dorpshuis 
gaan we als bestuur bekijken wat onze mogelijkheden zijn om deze 
activiteit mogelijk in te halen. 
 
Open eettafel en Repair café gaan voorlopig niet door. Onze 
evenementen Vlechten en Vissen worden uitgesteld. Of de fietstochten 
in juni doorgaan is afhankelijk van overheidsbeleid. 
Wel hebben we ondertussen de jaarlijkse busreis voor woensdag 2 
september vastgelegd. We gaan ervan uit dat we dan weer vrij kunnen 
reizen! 
 
Als het gewone leven weer begint, gaan we als bestuur bekijken hoe de 
rest van het jaarprogramma zal worden ingevuld. 
 
Na de Algemene Leden Vergadering van 11 maart  hebben we onze 
bestuurlijke gegevens bij de Kamer van Koophandel aangepast. We 
hebben ook de meningen van de leden op ons onderzoek 
geïnventariseerd. We zullen u daar per brief over informeren. 
Ontwikkelingen op provinciaal en landelijk niveau liggen voorlopig stil: 
er kunnen geen vergaderingen worden gehouden! 
 
We hopen dat het ieder lukt om de dagelijkse tijd te vullen met dingen 
die u leuk / zinvol vindt. Probeer zelf het initiatief te nemen om de 
eenzaamheid tegen te gaan. Zoek in elk geval telefonisch contact. 
Wandel, lees, fiets, schrijf, telefoneer, puzzel, tuinier, poets, ruim op en 
ben opgeruimd! Schroom niet om onze hulp in te roepen! 
Sla u door deze moeilijke tijd heen. En blijf gezond! Sterkte! 
 
Mede namens het bestuur 
Coen van Wichen 
0487-542702 
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Verwarrende tijden 
 
De Klep was afgelopen keer zeldzaam dun. Terwijl nu iedereen thuis 
voldoende tijd heeft om een prachtig stuk te schrijven. En onze trouwe 
lezers in deze tijden van schaarse activiteiten juist zitten te wachten op 
een dik keujesblad. 
Ik ga mijn best doen. 
 

 Oehoe oehoe 

In de vorige Klep had dr. Anders het over een verliefd stel bij hem thuis. 
Ik kreeg echt de indruk dat hij een heel persoonlijk verhaal zat te 
vertellen om ons aan te raden onze gezamenlijke tijd thuis goed te 
besteden. Nou dat is niet tegen dovemans oren gezegd. Ik ging ermee 
aan de slag. Ik vertrouwde het verhaal echter niet helemaal: dus ik 
navraag gedaan bij zijn buurman. Bleek dat het niet uilskuiken dr. 
Anders zelf betrof, maar het een of andere echtelijke gerommel in de 
stal. Desondanks heb ik ervan genoten. 
 

 Money money 

Van de kerkuilen van dr. Anders naar de kerkuilen van het 
parochiebestuur is een kleine stap. Zij hebben ons, Horssenaren, 
geïnformeerd over de stand van zaken rond het kerkgebouw. Ik kon in 
de Klep lezen dat de aanwezigen gematigd positief waren. Dat is mooi 
meegenomen. Dus maar eens op de website van de parochie 
polshoogte genomen van de plannen. Er is een maximaal aantal 
appartementen ingepland. Dit moet een projectontwikkelaar over de 
streep trekken. Niks gehoord of gelezen of deze woonfunctie 
gecombineerd kan worden met een zorgfunctie. Zou toch een uitdaging 
zijn! Niks gelezen of gehoord dat de oorspronkelijke “bewoners” 
voorkeur hebben bij de verkoop en vanwege hun vroegere gebruik / 
geldelijke bijdragen een fikse korting krijgen! 
Twee uitdagingen dus: 

1. woonfunctie gaan combineren met zorgfunctie 

2. korting bij aankoop appartement door Horssenaren! 

Hoe zit het trouwens met de appartementen in het Horssens Bos? 
Mikken kerk en Heerlijkheid nu niet op dezelfde doelgroep? Spannen 
“landheer” en pastoor net als vroeger weer samen? 
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 Tjiep tjiep 

Naast het lokkertje van de parochie is er ook een lokkertje voor de kool- 
en pimpelmees. Op veel plaatsen worden nestkastjes in eikenbomen 
opgehangen om deze vogels te lokken. Zij moeten ons van het 
“eikenprocessierups-virus” gaan bevrijden. Ze vinden vooral de jonge 
rupsen lekker. Aan de oude willen ze zich niet “branden”. De kastjes 
zijn o.a. in China te bestellen. Let er dan wel extra op of er een bodem 
in zit! Als bonus wordt er een mondkapje bij geleverd. 
Morgen ga ik mijn zelf opgekweekte eik in de volle grond zetten. 
 

 Hoera hoera 

De eerste felicitatie voor mijn verjaardag kwam van het Wereld Natuur 
Fonds. Als cadeautje geven ze me een aantal tips om er een duurzame 
verjaardag van te maken: 
-maak stoffen slingers van oude kleding (deze suggestie ga ik 
inbrengen in het Repair Café) 
-vraag als cadeau een eenmalige bijdrage voor een WWF- 
adoptiepakket 
-vermijd wegwerpservies, geen plastic maar bamboe rietjes 
-maak zelf eten en drinken: maak bijvoorbeeld een vegan variant van 
de oer-Hollandse appeltaart (nou heb ik nog nooit een biefstuk in mijn 
appeltaart verwerkt, dus hoe dat met een vegan appeltaart moet, zou ik 
niet weten!) 
Voor alle –RAMmers- van april: doe er voor het milieu je voordeel mee! 
De tweede felicitatie kwam van Ici Paris. Een korting bon voor de 
aanschaf van een geurtje. Sinds half maart gebruik ik echter door de 
afzonderingsmaatregel geen parfum meer. Wordt vanzelf de 
aanbevolen afstand in acht genomen!  
Wie de bon over wil nemen, mailt maar even naar de redactie van De 
Klep. 
Een derde felicitatie . . . . . 
 

 Wibra wibra 

Voor de tijd van het corona virus had ik al een afspraak staan met 
Schonenberg om na vijf jaar weer eens een gehoortest te laten doen. 
Vanwege de adviezen van de overheid was ik alleen met de tester in de 
winkel. Een uur zoveel aandacht krijgen daar had ik niet op gerekend. 
Jas uitgedaan, pet afgezet. Nee, ik had geen klachten. Ja, ik kijk eerst 

https://veganchallenge.nl/recepten/hollandsche-appeltaart/
https://veganchallenge.nl/recepten/hollandsche-appeltaart/
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even in uw oren. Helaas, daar zitten proppen in. Eerst bij de huisarts uit 
laten spuiten. Ja dus, na tien minuten kon ik weer op huis aan. 
Volgende dag Gerrits gebeld. De POH (Praktijk Ondersteuner Huisarts) 
aan de telefoon. Belt u als de crises voorbij is maar weer eens terug. 
Mijn moeder druppelde vroeger wel eens slaolie in mijn oren? Dan kunt 
u beter bij de apotheek Oroclean halen.  
Een andere vraag als u even tijd hebt: in Druten kunnen senioren die 
motorisch wat labiel zijn door de POH worden doorverwezen naar een 
cursus valpreventie van een fysiotherapeut. Is deze mogelijkheid er 
voor de ouderen in Horssen ook?  
Ik zal het met de huisartsen opnemen. 
Mooi, gooi die steen maar eens in de Wibra vijver! Wij willen als 
Horssenaren niet graag achtergesteld worden. 
(Het gesprek was telefonisch, dus ik weet niet of ik alles goed gehoord 
heb) 

 

 Aha aha 

Vorige week donderdag stond ik ’s morgens om half acht bij onze 
grootgrutter in de winkel. Dagelijks is er een speciaal “hamster uur” voor 
de bejaarden. Logisch toch, de jeugd wil door ons niet besmet worden! 
Het is wel heerlijk winkelen. Ruimte genoeg en volop aandacht van de 
charmante medewerkers. Zo heb je alles snel in het wagentje. 
Dorpsgenoot Truus voerde op zeer veilige afstand een gesprekje. Na 
het wegbrengen van het karretje nog even terug om de handen te 
ontsmetten. Weer veilig op huis aan. 
 

 Ping ping 

De toegezegde wetenschappelijke aanpak van het corona virus heeft 
me in het begin deugd gedaan. Maatregelen nemen op grond van 
onderbouwing met feiten spreekt me aan. De angstcultuur heeft echter 
de overhand gekregen en is van grote invloed geweest op de daarna 
genomen maatregelen. Miskleun!!!!! 
De griepepidemie van de winter 2017/2018 ben ik al weer dik vergeten. 
Die schijnt toen best wel heftig geweest te zijn. Wat feiten van het 
RIVM: 
-de epidemie duurde 18 weken: van oktober 2017 – mei 2018 
-ongeveer 900.000 mensen zijn ziek geworden 
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-340.000 keer werd de huisarts bezocht door mensen met griepachtige 
klachten 
-16.000 ziekenhuisopnames 
-er stierven 9.500 mensen meer dan normaal 
-het griepvaccin was redelijk effectief 
Al met al best confronterend, maar het staat niet diep in mijn geheugen 
gegrift. 
De huidige pandemie zal wel ieder bijblijven. De maatregelen zijn 
exorbitant. Ze hebben maar één uitgangspunt: zo weinig mogelijk 
mensen te laten overlijden aan corona. Dit klinkt ethisch als 
hoogstaand. Maar er is een keerzijde. We komen economisch in een 
diepe crises. Grote groepen mensen raken werkeloos, bedrijven gaan 
failliet. De levensverwachting van geschoolden en ongeschoolden zal 
verder uit elkaar gaan lopen dan de huidige 7 jaar. De andere zieken 
van nu worden in de wachtkamer gezet, met alle gevolgen van dien. 
Het gezinsleven komt in stressvolle situaties terecht. Thuiswerkende 
ouders zijn minder productief. Bij een aantal van twee miljoen van deze 
gezinnen gaat het dan snel om grote economische schade. 
“Het heropenen van kinderopvang en scholen veroorzaakt (iets) meer 
besmettingen, maar beperkt de schade aan de economie, en doet 
minder afbreuk aan het welbevinden van ouders”. (Volkskrant – 
Kalshoven) 
Het RIVM was voor het open houden van de basisscholen. Maar de 
angstcultuur, gevoed door media, politici en het maatschappelijke veld 
maken de dienst uit. De verabsolutering van het zorgbeleid moet 
verlaten worden. Naast het vermijden van doden zijn andere zaken óók 
belangrijk. 
We gaan een hoge prijs betalen! 
Sterkte! 
 

 Truste truste 

Al met al is het geen vervelende dag geweest. De nachtrust zal me 
goed doen. Ik slaap al enkele weken op de logeerkamer. Onze 
twijfelaar is er niet op berekend om voldoende afstand 
te houden. Vandaar….. 
 
Onzenbroer 
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Groepsvaccinaties HPV en Meningokokken uitgesteld 

 

De geplande groepsvaccinaties HPV en Meningokokken 

ACWY gaan niet door. Het RIVM heeft dit besloten om 

verspreiding van het coronavirus tegen te gaan. Veel 

jongeren ontvingen al een uitnodiging voor deze vaccinatie. 

Helaas is het voor het RIVM op dit moment niet mogelijk om 

iedereen te berichten dat de vaccinatie niet doorgaat. GGD 

Gelderland-Zuid heeft aan scholen in de regio gevraagd of 

zij jongeren hierover willen informeren.  

HPV 

De groepsvaccinatie HPV wordt uitgesteld. Meisjes krijgen hiervoor 

opnieuw een uitnodiging via het RIVM. Met uitstel van een halfjaar 

komt de bescherming niet in gevaar.  

 

Meningokokken ACWY  

De vaccinatie tegen Meningokokken ACWY wil de GGD zo snel 

mogelijk opnieuw aanbieden. Om verspreiding van het coronavirus 

tegen te gaan gaat de GGD deze  vaccinaties individueel of in 

kleine groepen geven. Jongeren die voor deze prik in aanmerking 

komen krijgen opnieuw een uitnodiging. 

 

Andere vaccinaties vanuit het Rijksvaccinatieprogramma 

De individuele vaccinaties voor kinderen van 0-4 jaar op het 

consultatiebureau gaan wel gewoon door. De DTP/BMR 

groepsvaccinatie (9-jaars prik) wordt uitgesteld. Hiervoor had het 

RIVM nog geen uitnodigingen verstuurd.  

Op de website van GGD Gelderland-Zuid staat bij Jeugd & 

Opvoeden meer informatie over het Rijksvaccinatieprogramma.  
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Heerlijke biologische eieren te koop! 
 

Op het biologische melkveebedrijf Kalisvaart VOF in 

Horssen wonen sinds kort ook kippen in een mobiel 

kippenhok. Deze kakelende groep scharrelt straks haar 

eigen maaltijd bij elkaar in de wei waar de melkkoeien 

net hebben gelopen. In verband met de ophokplicht 

mogen de kippen nu helaas niet naar buiten, maar wij 

hopen dat u ze binnenkort in de wei kunt zien. 
 

 

Doosje van 6  €2,00 

Doosje van 10  €3,00 

 

Kalisvaart VOF   

Molenweg 23, Horssen 

Mobiel 1:    06-57763112 

Mobiel 2:    06-13841903 

Email: kalisvaartvof@gmail.com 
 

Via onze  

automaat kunt 

 u binnenkort ook 

contactloos 

betalen. Wel zo 

prettig in deze 

coronatijd. 
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Pedicure-salon  Henriëtte  Vissers 
 
Voor de professionele voetverzorging : 

 
Voetverzorging diabetici 
Voetverzorging reumapatiënten 
Oncologisch voetzorg verlener 
Kwaliteits Register Pedicure 
 
 

Bikkeldam 9 
6631 BL  Horssen 
Telefoon: 0487 - 54 18 34 
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Groepsimmuniteit of total lockdown? 

 

De cijfers vliegen ons dag in dag uit om de oren. Zoveel doden in China en 

zoveel zieken in Italië enzovoorts. En omdat ze steeds dichterbij komen en 

de aantallen steeds groter, jaagt het nieuws ons de stuipen op het lijf. 

Minister de Jong waarschuwde ons voor interpretaties door leken en 

amateur virologen. Maar waarom geven ze die cijfers dan? Op het internet 

verschijnen ook diverse grafieken over het verloop van het aantal zieken en 

doden in de tijd.  Soms zeer verwarrende plaatjes want de registraties zijn 

vaak niet betrouwbaar of niet eenduidig tot stand gekomen en soms zien 

we de getallen van China gemengd met die in andere landen waar de 

epidemie veel later is begonnen. Soms wordt het aantal zieken dat 

inmiddels genezen is van het totaal afgetrokken. Onze minister president 

kwam met een verhaal over groepsimmuniteit en probeerde dat uit te 

leggen. Tevergeefs want jan en alleman had het niet begrepen en er nog 

nooit van gehoord. Ook vielen een paar boze en dwaze 

volksvertegenwoordigers over hem heen alsof hij een massamoordenaar 

was omdat hij geen total lockdown wilde afkondigen. De bekende Ab 

Osterhaus wil iedereen opsluiten en dit streng handhaven. In andere landen 

kun je inderdaad een boete krijgen als je onnodig het huis verlaat. De 

zogenaamde president van de VS doet weer de vreemdste uitspraken die 

even later door de deskundigen worden weerlegd. We kunnen beter op de 

wetenschap vertrouwen maar eerlijk gezegd wordt ik van alle virologen in 

de talkshows ook niet veel wijzer. En toch wil iedereen weten wat ons te 

wachten staat. Hoeveel doden, hoeveel IC bedden nodig, en hoe lang gaat 

het allemaal duren? Door de onzekerheid kunnen we niet plannen en niet 

managen en dat is moeilijk te verdragen. Omdat ik ooit een blauwe 

maandag virologie studeerde en later honderden groeicurves heb 

geanalyseerd, maar nog nooit een groeicurve heb gezien die niet na 

verloop van tijd stopt, durf ik het wel aan om op grond van de ervaringen in 

diverse landen het meest waarschijnlijke verloop van de epidemie voor 

Nederland te schetsen .  

Maar eerst even over immuniteit. Het afweersysteem van ieder mens 

ontwikkelt als reactie op een invasie van vreemde indringers specifieke 

afweerstoffen. Dat kost enige tijd en het systeem is niet bij iedereen even 

snel en krachtig. Daarom wordt bij een epidemie de één ziek en de ander 
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niet. Tegen sommige indringers zijn we na één besmetting voor het leven 

lang immuun, bij andere ziekteverwekkers verdwijnt het na enkele jaren of 

zelfs al na maanden. Bij het griepvirus ontstaan er steeds weer nieuwe 

stammen en moet de specifieke immuniteit steeds weer opnieuw 

opgebouwd worden. Tegen een aantal ziektes ontwikkelt het zich 

normaliter in onze vroege jeugd en vaak zonder dat we er erg in hebben. 

Het kan ook later tijdens een epidemie gebeuren waarbij de zwakkeren 

ernstig ziek worden of zelfs overlijden. Door de Spaanse griep epidemie 

tussen 1918 en 1920 werd  30 % van de wereldbevolking ziek en overleed 

3 % (800 miljoen mensen). Dat willen we graag voorkomen door het 

systeem op voorhand te trainen. Dat doen we met speciaal aangepaste 

ziektekiemen die geen ernstige ziekte en sterfte kunnen veroorzaken, maar 

wel de specifieke immuunrespons opwekken. Dat heet vaccinatie. Als een 

voldoende groot deel van de bevolking immuniteit heeft ontwikkeld spreken 

we van groepsimmuniteit en dan heeft een ziekte weinig kans meer om zich 

als een epidemie te manifesteren. Dit principe is al bijna 100 jaar bekend 

en sindsdien voor tientallen epidemieën uitvoerig bestudeerd. 

Dan nu de cijfers over Corona. Ik baseer me allereerst op de aantallen in 

de provincie Hubei rondom Wuhan van 21 januari tot aan 19 maart 

(https://www.worldometers.info/coronavirus/country/china). De epidemie lijkt 

daar intussen voorbij.  Op een bevolking van 80 miljoen kwam het aantal 

geregistreerde besmettingen uit op 81.000. Dat is 1 promille.  Het aantal 

overleden patiënten kwam uiteindelijk uit op ruim 3.200. Dat lijkt erg veel 

maar het is toch slechts een kleine fractie van 40 per miljoen inwoners.  

Zonder de Corona epidemie zouden er door allerlei oorzaken in die maand 

ongeveer 47.000 sterfgevallen in Hubei zijn geweest.  Omdat het vooral 

ouderen en zwakkeren betreft, is te verwachten dat er in de periode na de 

epidemie 5% minder sterfte zal zijn dan normaal.  Maar op de schaal van 

erg is niet het aantal belangrijk, maar de emotie.  Angst vanwege de snelle 

toename, het dichterbij komen, de dramatische ziektebeelden in de 

ziekenhuizen en het gevoel dat we het niet onder controle hebben. 

Voor een nuchtere analyse dien je de curve van het aantal geregistreerde 

besmettingen op een logaritmische schaal te bekijken. 

Eenvoudigheidshalve kun je ook naar de verdubbelingstijden kijken. Het 

verloop gedurende 8 weken is eigenlijk erg klassiek. Een hele snelle 

exponentiele toename met 40 tot 30 % per dag (verdubbeling in 2 dagen) 

https://www.worldometers.info/coronavirus/country/china)


30 
 

in het begin en daarna een geleidelijke afname. Na 17 dagen was de 

toename nog maar 8% per dag (verdubbeling per 6 à 7 dagen) en na zes 

weken kwamen er vrijwel geen nieuwe gevallen meer bij, ook niet nadat de 

total lockdown werd opgeheven. De grote vraag is nu waardoor die 

afremming is veroorzaakt en waarom uiteindelijk niet iedereen ziek is 

geworden? 

Het is verleidelijk te denken dat dit door de total lockdown kwam die daar 

vanaf 23 januari werd ingesteld. De regeringen die tot lockdown besloten 

claimen natuurlijk dat de minder snelle stijging het gevolg is van hun beleid. 

Het is echter onwaarschijnlijk dat de isolatiemaatregelen geleidelijk aan 

steeds meer effect kregen, zodat er uiteindelijk zelfs na het opheffen van 

de lockdown geen zieken meer bij komen. Maar er is ook nog iets anders 

aan de hand. In China, Italië, Spanje, Nederland en de VS is het begin te 

herleiden tot een massaal evenement, waarbij slechts één persoon tegelijk 

een heleboel anderen heeft besmet. De infectiehaard die daaromheen 

ontstond was meestal een grote stad of een zeer dichtbevolkt gebied. 

Daarna verspreidde het virus zich naar de buitengebieden die veel dunner 

bevolkt zijn. Het aantal besmettingen dat één persoon kan veroorzaken is 

in het verloop van een zich uitbreidende epidemie dus niet constant, maar 

neemt af.  

In veel gevallen heeft men echter voor zover mogelijk en wellicht te laat de 

infectiehaarden van de buitenwereld afgesloten en dan gaat deze 

verklaring niet op. Kijken we naar het uitdoven van een epidemie binnen 

een afgesloten gebied, dan is eigenlijk alleen de toenemende immuniteit 

een verklaring voor de uitdoving. Het vreemde is echter dat dit in China al 

lijkt op te treden als nog maar 1 promille van de bevolking volgens de testen 

besmet is. Op grond van het gemiddeld aantal besmettingen dat een 

persoon veroorzaakt (het zgn. reproductienummer voor dit Coronavirus) 

schatten virologen dat er bij een groepsimmuniteit van 60% tot 70% onder 

de bevolking al geen uitbreiding meer zal zijn. 

(https://academic.oup.com/jtm/article/27/2/taaa021/5735319 ). Als dit 

percentage in Hubei dus na 6 – 7 weken bereikt zou zijn betekent dit dat er 

per geregistreerde besmetting een aantal van 600 niet geregistreerde 

gevallen zijn die zich niet ziek gemeld hebben, maar wel immuniteit hebben 

ontwikkeld.. Dat kan doordat ze niet of slechts een beetje ziek waren en 

daarom niet zijn getest. Deze verhouding zegt iets over de verschillende 

https://academic.oup.com/jtm/article/27/2/taaa021/5735319
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gevoeligheid van mensen en die verschillen zijn er waarschijnlijk al vanaf 

het begin. 

Als halverwege de epidemie in China de toename is afgebogen tot 10 à 7 

% per dag zou dan al 30% van de bevolking immuniteit hebben ontwikkeld. 

Niemand weet echter in hoeverre de lockdown, het indammen van de haard 

of de immuniteit aan de afname van de snelheid heeft bijgedragen.  

Als de hypothese over immuniteit klopt, dan zitten we met zijn allen cijfers 

te bekijken die betrekking hebben op een piepklein staartje van een veel 

grotere curve die de verdeling van de gevoeligheid voor het virus onder de 

bevolking beschrijft. Immers, volgens dit beeld zou slechts 1 op de 600 = 

0,17 % van de bevolking na besmetting ziek worden en 0,007 % zo ernstig 

dat het sterfte tot gevolg heeft. Over de andere 99 % van de bevolking 

weten we niets, maar waarschijnlijk zal die in de loop van zes à zeven 

weken voor een groot deel (60 – 70%) immuun zijn geworden. Om te weten 

te komen of dit inderdaad zo is,  zou je niet alleen bij zieke mensen of bij 

een verdenking wegens contacten met zieken een test op de aanwezigheid 

van het virus moeten doen, maar zou je op verschillende fasen van de 

epidemie bij een grote representatieve groep mensen zonder vooraf te 

selecteren de aanwezigheid van antistoffen moeten meten. Dat is een heel 

ander type test. Een dergelijk onderzoek is nu door de bloedbank 

aangekondigd. Hopelijk kunnen we dan vaststellen in hoeverre de 

hypothese omtrent immuniteit klopt.  

Van mensen die zonder veel ziekteverschijnselen immuniteit ontwikkelen, 

weten we voorlopig niet hoe snel dat gaat en gedurende hoeveel dagen zij 

het virus nog wel kunnen overdragen op anderen. Een en ander betekent 

dat er te veel onbekende factoren zijn waardoor de cijfers eigenlijk niet goed 

zijn te interpreteren. Minister De Jong heeft dus gelijk. Dat geldt echter niet 

alleen voor amateur virologen, maar net zo goed voor de 

modelbenaderingen door het RIVM. 

Met de maatregelen die verschillende landen nemen hoopt men de 

snelheid van de uitbreiding te temperen om te voorkomen dat er in korte 

tijd te weinig capaciteit ontstaat bij de ziekenhuizen. In eerste instantie deed 

men dat door de zieken via een koortsthermometer op te sporen en dan te 

isoleren of te verplegen. Maar als er op elke zieke nog 600 besmette 

mensen vrij rondlopen is het zeer de vraag of deze aanpak veel effect heeft. 

Het zou effectiever en veel minder ingrijpend zijn als alleen de nog gezonde 
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kwetsbaren geïsoleerd werden en wel zolang totdat er voldoende 

groepsimmuniteit is ontwikkeld. Dit vergt een discipline die tegen onze 

intuïtie ingaat en door velen niet goed begrepen wordt. 

In andere landen is ondanks lockdown na drie weken nog geen duidelijke 

daling van de exponentiële groei zichtbaar. Het verloop is te volgen via 

https://www.worldometers.info/coronavirus/ Als mijn interpretatie klopt, dan 

zou de toename in Nederland vanaf eind maart gaan afbuigen. Het aantal 

geregistreerde gevallen met ziekteverschijnselen kan echter nog wel tot 

half april oplopen tot  29.000 maar daarna zouden er weinig nieuwe 

gevallen meer bij komen. De meeste zieken zullen na 1 à 2 weken weer 

herstellen. De sterfte zou op basis van het promilage in China bij ons tot 

1200 kunnen oplopen. Voor de ernstig zieken zouden er 2500 IC bedden 

beschikbaar moeten zijn. Door de maatregelen hopen we te bereiken dat 

die niet allemaal tegelijk nodig zijn, zodat er met maximaal 1500 IC plaatsen 

in heel Nederland geen ernstig tekort zal optreden. Het zal er dus om 

spannen. 

Zekerheid omtrent het verdere verloop is echter met geen enkel model of 

redenering te bereiken. Maar desondanks durf ik wel te voorspellen dat op 

1 mei voor Nederland het ergste voorbij is. 

Hoe de wereldeconomie dan weer zal herstellen blijft echter een complete 

verrassing. 

 

 

  

https://www.worldometers.info/coronavirus/
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Mocht u vanwege het 
coronavirus niet in staat 
zijn om boodschappen te 
doen dan bezorgen wij 
deze graag bij u.  
Neem gewoon contact 
met ons op  
en we lossen het op. 
 



41 
 

 



42 
 

  

                   Aannemersbedrijf Litjens

                                                                        Haselcamp 17 
                             6631 BV Horssen

                                 0487-540036 / 06-49921834

● Nieuwbouw ● Onderhoud ● Renovatie ● Verbouw

● Tevens voor verkoop van hout en plaatmateriaal.
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Plant nodig voor uw terras of tuin? 

Kom eens een kijkje nemen bij de Vlieren! 

 

Ook potterie, deco-artikelen, potgrond, 

kalk, bemesting etc. 

Kijk ook eens op onze website: 

www.devlieren.nl 

 

 Neersteindsestraat 10 * 6631 KD Horssen * tel.: 0487-541344 

Email: vlieren@devlieren.nl * www.devlieren.nl 
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Familie Peters      M: 06 - 29 10 10 43

Mekkersteeg 3      E: info@theunissenpeters.nl

6631 KW Horssen      W: www.theunissenpeters.nl

T: 0487 - 54 16 70      F: theunissenpeters

Openingstijden:

Maandag t/m donderdag na 15.00 uur.

Vrijdag en zaterdag de gehele dag.

Zondag in de zomermaanden.

Ruim 50 jaar passie voor fruit en meer

Lekker, vers en Betaalbaar

Boerderijwinkel
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U kunt uw mededelingen ook plaatsen op de website Horssen.NU.  
U kunt daarvoor dezelfde opmaak gebruiken als voor De Klep, maar wij 
kunnen alleen Word bestanden gebruiken. Een pdf-formaat kan niet 
worden geplaatst. 
 
Stuur uw bericht naar webredactie@Horssen.nu .  

________________________________________________________ 

 

Wilt u contact  opnemen met de klepredactie: Wij zijn uitsluitend 

bereikbaar via het mailadres van de klep: MailKlep@planet.nl 

Op de maandagen in de weken dat de klep verschijnt zijn wij tussen 

18:00 en 20:00 uur aanwezig op het redactieadres Kerkpad 9b naast 

de pastorie van de Antonius Abt kerk. 
 

  

Ook uw stukje in De Klep? 
 

Wilt u ook iets plaatsen in De Klep, mail uw document dan naar 
mailklep@planet.nl. Om het onze redactie wat makkelijker te 
maken, verzoeken wij uw vriendelijk om bij het aanleveren van 
uw pagina rekening te houden met de volgende richtlijnen 
betreffende de opmaak: 
 

- Bestandstype: Word of PDF formaat 
- Pagina indeling: A4 staand 
- Minimale lettergrootte voor koppen: 18pt. 
- Minimale lettergrootte voor tekst: 16pt. 
- Geen kop- en/of voetteksten 

 
Let op: De Klep wordt samengesteld in A4 formaat. Bij het 
afdrukken wordt dit vervolgens verkleind naar A5. Voldoet uw 
document daarom niet aan bovengenoemde eigenschappen, 
dan kan de redactie helaas niet garanderen dat uw pagina of 
advertentie aan uw kwaliteitsverwachtingen tegemoet komt.  

mailto:Klep@planet.nl
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